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Protokoll fört vid Gubbmyrens samftillighetsforenings årsmöte den 5 april 2015 i konferensrum
Lavinen, Experium, Lindvallen mellan kl. 15.00 - 16.30

§1
Mötet öppnas
Ordförande, Holger Mattsson, hälsade alla mötesdeltagama hjärtligt välkomna. Ordltirande
presenterade styrelsen, Ulrika Bjöm vice ordlorande och informationsansvarig, Birgitta Johansson

kassör, Per-Erik Lagerberg ansvarig for väg- vatten- och grönomräden och Anita Engblom sekreterare.

Ordlbrande forklarade därefter mötet öppnat.
Ca70 personer var narvarande på mötet.

§2
Val av ordfiirande och sekreterare för mötet
Holger Mattsson och Anita Engblom valdes av stzimman till ordflorande respektive sekreterare ftir
mötet.

§3
Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes av stämman.

§4
Mötets behöriga utlysande
Stämman beslutade att årsmötet blivit behörigen utlyst.

§5
Val av två justeringsmän jämte ordfiirande att justera dagens protokoll
Stämman beslutade att, jämte ordforanden, till justeringsmän välja Mona Wirström och Michael
Wrange.

§6
Styrelsens och revisorerna verksamhetsberäffels e for 2014
Ordförande gick igenom ft)reningens stadgar och floreningsidö.
Viss genomgång av verksamhetsberättelsen redogj ordes:

- Valberedningen har giort ettbra arbete och ftireningen har nu 5 suppleanter mot tidigare 3.

- Dikning och slyröjning längs vägar har utförts, liksom slyröjning av de omräden som

avverkats.
- Hänvisningsskyltar till Lindvallen och Sälfiällstorget har placerats ut.
- Kommunen har inte återkommit angående vattenanslutning till vårt vattensystem, tids-

prognosen är ca 5 är framät i tiden. Som det är nu har vi bra kvalitet på våft vatten. Om
kommunen helt tar över vårt s5zstem vdntar stora anslutningskostnader för varje fastighet.
Medlemmarna underrättas så fort vi får någon information.

- Skotertillständ delas enbart ut till fastighetsägare ej ti1l hyresgästerlkorttidsboende.
- I höstas utfordes slyröjning i skidspåren, 13 st medlemmar hjälptes åt.

- På de områden där vi gjort skogsawerkning måste slyet hållas efter under ca 3 är.
- Kassören redovisade resultatet för 2014, samt ftirevisade revisionsberättelsen.
- Elverket har bytt ut samtliga av vära gatubelysningslampor till lågenergi.
- Ordforande uppmanade medlemmarna att de som ännu inte lämnat sin e-postadress att göra så.

Stämman godkände berättelserna.
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Postadress
Andebodavägen 239
1"1 5 43 Järfalla

Telefon
Ordf. 0707-57 86 5l
Sekr. 08-580 369 72

E-post
hol ger.mattsson@tele2. se

anita.m.engblom@tele2.se

Bankgiro
482-4421

E-post
samfalli gheten@gubbmyren.

Hemsida
www.gubbmyren.se
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§7
Ansvarsfrihet för styrelsen for är 2014
Stämman beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet for år 2014.

§8
Styrelsens ftirslag till budget och debiteringslängd för 2015

Kassören redogjorde for budgeten for 2015. Styrelsen föreslog mötet att behålla samma årsavgift som

foregående år, en fast avgift 1050 kronor och en rörlig avgift 190 kronor per andel.

Stämman beslutade godkänna styrelsens forslag till budget och årsavgift for 2015. Debiteringslängden
for 2015 fanns framlagd på mötet. Debiteringslängden godkändes av mötet.

En medlem undrade över avskrivningama. Kassören ftlrklarade aff man pga överavskrivningar inte
behövt göra bokforingsmässiga avskrivningar under flera år. Anläggningsregistret är nu uppdaterat och
med det som grund har nu planenliga avskrivningar kunnat påbörjas.

Kassören forklarade på frågan hur foreningen har kunnat spara2 msek. Under 8O-talet hade foreningen
en kassör som forskingrade ca700 ksek. Summan återbetalades senare. Ränteläget har under många år
varit högt, vilket också medftirt att vi ökat vårt kapital. Under vissa år har vi budgeterat for åtgärder

som ej genomforts, dessa har också medfort en ökning av kapitalet.

§e
Arvoden till styrelsen samt revisorer
Arvodesbeloppet lämnades oforändrat.

§10
Val av tre styrelseledamöter för en tid av två år
Valberedningen har under året beståff av Inger Wallenbert sammankallande, samt Björn Steen och Bo
Wallin. Valberedningen foreslog omval av Ulrika Bjöm och Per-Erik Lagerberg samt nyval av Gert
Mattisson. Ordfiirande avtackade Birgitta Johansson som bett att fa avgä efter 26 år som kassör.

Ordforande ufiryckte sitt stora beröm ftir Birgitta som under många år väl utfiirt sitt arbete.

Stämman b eslutade enli gt valberedningen s forslag.

§11
Val av två styrelsesuppleanter Iiir en tid av två år
Valberedningen foreslog omval av Ole Kelleby och ChatarinaMatzön, samt nyval av Annelie
Vesterholm. Alla ftir en tid av tvä tlr.
Stämman beslutade enligt valberedningens ftirslag.

§12
Val av två revisorer och två revisorsuppleanter fiir en tid av ett är
Valberedningen ftireslog omval av Lena Berntson och Stig-Olof Larsson som revisorer, samt omval av

Stefan Petersson och Conny Magnusson som revisorsuppleanter.
Stämman beslutade enligt valberedningens fiirslag.

§13
Val av valberedning för en tid av ett år
Ordforande meddelade att Inger Wallenbert bett att fa avgä i valberedningen. Ordftlrande tackade
Inger for hennes arbete som sammankallande i gruppen. Ordförande foreslog omval av Björn Steen

och Bo Wallin. Mötet ft)reslog nyval av Peter Servin.
Stämman beslutade enligt ftirslaget.
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§14
Övriga frågor
Rapoort från spårkommittön
- Per-Erik Lagerberg redogjorde for arbetet med att hitta sponsorer frr skidspåren. Arbetet ledde

till ökade ekonomiska bidrag. Bidragen kommer i huvudsak från näringsidkare vid SäIfiällstorget, samt

från tillkommande samfiilligheter. En gemensam arbetsgrupp for upphandling av spåming har bildats,

foreningar och företag har givit gruppen mandat att upphandla spåming i tre år.

- Lasse Sivertsen har meddelat att han åtager sig spårningen for säsongen 2015-2016.
- En medlem uttryckte önskemål att ffi information pä hemsidan när spåren spåras. På

ftireningens hemsida lr,**v.gubErrnyrer.se / "Längdskidspår" finns en länk till skidspår.se. Där kan alla
läsa om statusen på spåren, när de senast blev spårade, och man kan själv skriva en recension när man

åkt på spåren.
- Under februari gick spårmaskinen sönder. Det visade sig svårt att finna en ersättningsmaskin
med samma spårbredd som Gubbmyrspåren har vilket medforde att spåren, under tiden maskinen
lagades, spårades med en skoter.
- En medlem tyckte att vissa broar översvämmas och behöver lagas. Vår spårentreprenör

kommer eventuellt redan nästa år lägga om vissa delar av spåren, och då minskar problemet med
snödrift vid starkt vind, samt att en passage över vattendrag kan undvikas.
- En medlem undrade om inte spåren kunde dras upp mot Östfiället. Per-Erik svarade att det inte
finns ekonomiskt utrymme från de betalande ftir att bekosta spårdragning upp på fiället.

Kv urvarande s ko gs awer kning
Ordftirande rapporterade hur läget ligger till med kvarvarande träd som behöver awerkas, längs

Gubbmyrvägens norra sida mellan Hattvägen och Kremlavägen, samt några träd vid Fingersvamps-
vägen. Kostnaden ftr fiillning och borttagning beräknas till 100 ksek.

Mötet beslutade att ge styrelsen fullmakt att lösa awerkningen på bästa sätt.

Ordforande undrade om intresse fanns lor en frivillig insats av medlemmama att slyröja på de marker
där skogsawerkning skett. Medlemmarna visade, med handuppräckning, att intresset var stort for
denna hjälpinsats. Styrelsen kommer att gä ut med information om detta under sommaren.

Debiterinesliinsder fi)r 2014 och 2015
Ordforande forklarade orsaken till varför debiteringslängden for år 2014 också fanns framlagd for
mötets godkännande. Föreningen har ett krav på en medlems årsavgift for 2014. Kravet inlämnades till
Kronofogdemyndigheten for indrivning. Myndigheten ansåg att det inte tydligt framgick av

årsmötesprotokollet att stämman godkänt debiteringslängden for 2014. Ordforande bad stämman att
granska båda debiteringslängderrra.
Mötet beslutade aff godkänna debiteringslängderna for 2014 och 2015.

Felparkerude bilsr
Flera medlemmar framförde problemet med parkerade bilar pävägarna utanfor fastigheternas egna p-
platser. Det gäller framftlrallt utanför de fastigheter som hyrs av säsongsarbetare. Styrelsen kommer
inftjr nästa säsong pätalaproblemet för samtliga berörda fastighetsägare. Ett tips kom upp att anTita

Svensk Fjällbevakning AB för lappning av felparkerade bilar. Styrelsen kommer att undersöka detta

förslag.



Varg i niirområdet
En medlem uttryckte oro för att det finns vargar i närområdet och undrade om information kan läggas
in på vår hemsida när vargar dyker upp på Gubbmyren. Någon sådan information finns inte att tillgå
enligt ordforande.

Asfulteringsarbeten
En medlem önskar information på hemsidan när asfalteringsarbeten görs i vår1 område.

Viigtrummor
Föreningen genomftir dikning på samtliga vägar. Vid vissa fastigheter är vägtrummorna för små vilket
medför att vattenavrinningen stoppas. Styrelsen undersöker vem som äger trummorna, fastighetsägaren
eller föreningen.

GUBBMYREN S SAMFALLIGHETSFORENING

Tid och plats för nästa årsmöte
Nästa årsmöte äger rum påskdagen
nästa års kallelse.
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§15

den 27 mars 2016 mellan kl. 15.00 - ca 77 .00. Plats meddelas på

§16
Stämmans avslutande
Ordforande tackade mötesdeltagama for ett givande möte och avslutade årsmötet.
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Sekreterare

Justeras
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